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M E S T O   S P I Š S K É   V L A C H Y 

M E S T S K É    Z A S T U P I T E Ľ S T V O 

IX. VOLEBNÉ OBDOBIE 

______________________________________________________________________________________  

  

Z Á P I S N I C A 

  

napísaná dňa 28. decembra 2023 na 15. zasadnutí Mestského zastupiteľstva, uskutočnenom v Galérii  

Mestského úradu v Spišských Vlachoch. Primátor mesta Spišské Vlachy Vladimír Baloga privítal poslancov 

MsZ a ostatných prítomných. 

  

Prítomní:  

Primátor mesta:      Vladimír Baloga 

Prítomní poslanci MsZ:   Ing. arch. Martin Čurilla, Ing. Svetlana Kočišová – prišla 09:50 hod., Milan 

Biroščák, Ing. Viliam Grega, Mgr. Darina Dzurilová, Jozef Šiška, Bc. Dávid 

Labaš, Ján Baloga 

Neprítomní:  

Poslanci MsZ: Ing. Juraj Jánošík - ospravedlnený 

 

                                                                              

Hlavný kontrolór:    Mgr. Margita Šefčíková - ospravedlnená                                                                            

Zapisovateľ:            Mgr. Valéria Bašistová                                                          

 

Ostatní prítomní:   podľa priloženej prezenčnej listiny  

Začiatok rokovania:        09,10 hod.                                                                                                                         

Ukončenie rokovania:     11,40 hod.  

  
 

Priebeh rokovania:  

  

K bodu 1: Otvorenie  

Priebeh rokovania: K bodu 1: Otvorenie  zasadnutia 

– určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

– voľba návrhovej komisie MsZ 

Primátor mesta navrhol zloženie návrhovej komisie, určil overovateľov zápisnice a zapisovateľku.  

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch  

volí návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Viliam Grega 

členovia: Mgr. Darina Dzurilová 

určuje za overovateľa zápisnice: Ján Baloga, Milan Biroščák 

skrutátora: Ing. arch. Martin Čurilla, Bc. Dávid Labaš 

určuje za zapisovateľku: Mgr. Valériu Bašistovú 

 

Primátor mesta - dal hlasovať k bodu č. 1 Otvorenie – voľba návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo             

v Spišských Vlachoch (uzn. v prílohe). 
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Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška,          

Bc. Dávid Labaš, Ján Baloga 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík, Ing. Svetlana Kočišová - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 210/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 2 Schválenie programu rokovania 

 

Primátor mesta – dal hlasovať o predloženom programe rokovania. 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška,          

Bc. Dávid Labaš, Ján Baloga 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík, Ing. Svetlana Kočišová - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 211/IX/2023 bolo schválené.  

 

Primátor mesta – podal návrh na doplnenie do programu ako bod č. 6 Návrh na prijatie úveru. O podanom 

návrhu dal hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška,          

Bc. Dávid Labaš, Ján Baloga 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík, Ing. Svetlana Kočišová - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 212/IX/2023 bolo schválené.  
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Program: 

 

1 Otvorenie zasadnutia 

− určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

− voľba návrhovej komisie MsZ 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Pripomienky občanov 

4. Správa o plnení uznesení 

5. Správa projektového manažéra o stave projektov 

6. Návrh na prijatie úveru 

7. Zmena rozpočtu 2023 rozpočtovým opatrením č. 8 

8. Mimoriadne ukončenie projektu Zberný dvor pre mesto Spišské Vlachy 

9. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024 

10. Činnosť komisií – výstupy 

11. Rôzne 

12. Interpelácie 

13. Záver 

 

 

K bodu č. 3 Pripomienky občanov  

 

Mgr. Dzurilová – v novom kalendári, ktoré darovalo mesto je nová položka biologicky rozložiteľný 

kuchynský odpad. Akým spôsobom bude prebiehať a je to iné ako biologicky rozložiteľný odpad. 

Primátor mesta - teraz Vám neviem odpovedať. 

Ing. Grega – zaviedlo sa to asi na jeseň, bolo to už v pondelky. 

Mgr. Dzurilová - Že akým spôsobom to bude prebiehať, či nejaké kontajnery. 

Primátor mesta - občania budú vopred informovaní kedy to bude prebiehať a akým spôsobom. Lebo 

naposledy tam bolo aj to čo nepatrí do biologicky rozložiteľného odpadu ako napr. handry, tým pádom to 

znehodnocuje aj ten odpad, čiže budú upozornení rozhlasom, na stránke mesta, na fb a úradnej tabuli. 

 

 

K bodu č. 4 Správa o plnení uznesení 

 

Mgr. Bogačevič Ilečková - správa o plnení uznesení Vám bola zaslaná emailom, neviem či máte nejaké 

otázky? 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 4 Správa o plnení uznesení: Mestské 

zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška,          

Bc. Dávid Labaš, Ján Baloga 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík, Ing. Svetlana Kočišová - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 213/IX/2023 bolo schválené.  
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K bodu č. 5 Správa projektového manažéra o stave projektov  

 

Primátor mesta – materiál bol zaslaný, otváram rozpravu k tomuto bodu ak má niekto nejaké otázky. 

p. Šiška - otázka čo sa týka škôlky, stihneme do konca roka všetky tie kolaudačné veci, ktoré máme stihnúť? 

Mgr. Čurilla - kolaudácia sa pretiahne do budúceho roka, nakoľko tam ešte potrebujeme dostať kuchyňu, 

ktorá nebola zo začiatku súčasťou kolaudácie, ale stihneme to do konca januára. 

p. Šiška - nebude to prekážka v projekte? 

Mgr. Čurilla - finančne to musí byť uzavreté do konca roka. 

p. Šiška - a cyklochodník? 

Mgr. Čurilla - je hotový. 

Ing. Grega - detské ihrisko na ul. 9. mája? Má byť tiež zrealizované do konca roka. 

Mgr. Čurilla - už to tam finišujú. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 5 Správa projektového manažéra 

o stave projektov: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška,          

Bc. Dávid Labaš, Ján Baloga 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík, Ing. Svetlana Kočišová - neprítomní 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 214/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 6 Návrh na prijatie úveru 

 

Primátor mesta – materiál ste dostali až teraz, lebo táto vec vyskočila pred sviatkami. Predmetom 

predkladaného návrhu je prijatie úveru zo strany mesta Spišské Vlachy od podnikateľských subjektov a 

fyzických osôb a to preto, lebo od banky ho nevieme sprocesovať tak, aby boli do zajtra – do piatku finančné 

prostriedky na účte. Ide v skratke o to, že do 31.12.2023 musíme ako mesto uhradiť všetky faktúry za 

prebiehajúce projekty, resp., ktoré budú ukončené do konca roka. Ak sa tak nestane, tak porušíme podmienky 

a nedôjde k refundácii NFP. Išlo o to, že pôvodne nám štát predfinancoval, dostali sme peniaze, zaplatili sme 

faktúru, spoluúčasť sa nám samozrejme nevrátila, NFP sa nám vrátil. Bohužiaľ jednak sa aj tým, že niektoré 

projekty sa trošku dlhšie natiahli či už kvôli počasiu alebo čomukoľvek, prišla prvá faktúra tak neskoro, že 

nebolo možné žiadať od štátu. Musíme teraz zaplatiť celú faktúru.  

Mgr. Čurilla - nebolo to možné fyzicky spracovať na ministerstve tak rýchlo to predfinancovanie. 

Primátor mesta – takže musíme teraz zaplatiť celú faktúru aj tú časť NFP a až tak nám to refundujú. Ide 

konkrétne cca. o necelých 400 000 eur na dvoch faktúrach, ktoré ak zaplatíme do konca roka, vráti sa nám 

z toho niečo vyše 260.000 eur, čo je výška NFP. Ak to nezaplatíme do konca roka, zaplatíme to neskôr, ale 

časť z 260.000 eur nedostaneme naspäť, pretože budú porušené pravidlá, bohužiaľ nie našou vinou ani 

chybou, že sme sa do takej situácie dostali. 
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p. Šiška - tie pravidlá oni nastavovali v zmluve, resp. akým spôsobom došlo k tej zmene? V zmluve máš ako 

keby zálohové ten nenávratný finančný a my sme z toho vyplácali tie faktúry, oni nám v priebehu roka 

zmenili spôsob? 

Mgr. Čurilla - nie, ty môžeš mať v zmluve obidve formy, ako sa rozhodneš, ktorú formu si zvolíš, ale ide 

o to, že ministerstvo vydá usmernenie, že dokedy môžeš ktorú formu použiť. Tým, že sa končí programové 

obdobie si dali deadline. Najprv bol deadline polovica októbra, potom to presúvali na november, videli, že 

to nikto nestíha ešte mne sa podarilo poslať posledné predfinancovanie 8.12.2023. 

Primátor mesta - k tomu dodám, že nie sme jediné mesto, ani obec čo musia vracať peniaze. Tými všetkými 

zdĺhavými kontrolami atď. sa niektoré veci posunuli a natiahli tak, že už to nie je možné stihnúť. Ide o to, že 

potrebujeme taký preklenovací úver, ktorý bude max. na pol roka. Ide o 350.000 eur, aby sme mohli vyplatiť 

tieto faktúry. Niečo máme vlastné prostriedky, vieme to do tých 400.000 eur zafinancovať z vlastných, ale 

tých 350.000 eur si potrebujeme požičať na obdobie pol roka. Podarilo sa nám zohnať dve spoločnosti, resp. 

dve firmy, ktoré sú nám ochotné požičať, jedna okolo 100.000 eur, druhá 250.000 eur, bude to potvrdené 

dnes popoludní. Dnes musia poslať, aby sme to mali zajtra na účte, aby sme mohli zajtra vyplatiť. Bude to 

s úrokovou sadzbou v jednom prípade 4 %, v druhom pravdepodobne tiež. 

Mgr. Čurilla - je to nižší úrok ako nám dala banka. 

p. Šiška - nie je tam povinnosť sa riadiť nejakým úrokom Národnej banky pri takýchto úveroch? 

Primátor mesta - toto je svojim spôsobom pôžička niekoho. 

p. Šiška - či to nie je podmienka pri tomto type. 

Primátor mesta – nie. 

Ing. Gega - čo sa myslí pri tomto type spoločnosti, to sú nebankové spoločnosti? 

Primátor mesta - nie, to sú firmy. 

Ing. arch. Čurilla - myslím, že je tam podmienka Národná banka, že ona určuje čo nemôžeš prekročiť. 

Mgr. Čurilla - jeden dodávateľ mi povedal, že on nemôže ísť pod úrok, aký mu poskytuje banka, ale to kvôli 

tomu, aby sa nedostal do konfliktu s bankou. Zisťoval som koľko platia firmy za takéto podobné úvery, 

firmy majú 6 – 7%. Keď sa dohodneme na nižšom úroku, tak je to možné ak to tomu dodávateľovi nevadí. 

Primátor mesta - jedná sa o dve faktúry, jedna vo výške 150.000 eur, druhá cca. 250.000 eur , jednu už tým 

pádom budeme vedieť uhradiť, ale na druhú potrebujeme celú sumu. 

Ing. arch. Čurilla - tam je to za aký úrok? 

Primátor mesta - malo by to byť tiež za 4 %. Takže potrebujeme si požičať, aby sme mohli zachrániť časť z 

tých 260.000 eur, ktoré nám budú chýbať. 

Mgr. Čurilla - berte to tak, že my tie peniaze máme schválené. 

Primátor mesta - my nimi disponujeme, len ich nemáme fyzicky na účte, lebo ešte ich nemáme refundované. 

Ing. arch. Čurilla - to je všetko, to sú tie informácie, ktoré my máme k dispozícii? 

Primátor mesta - toto čo je v materiáloch a správa od hlavnej kontrolórky. Záver a odporúčanie kontroly: 

spĺňame podmienky na to, aby sme úver v tejto výške mohli zobrať. 

Ing. arch. Čurilla - môžeme si pred hlasovaním dať prestávku? 

 

Bola vyhlásená 15 minútová prestávka. O 09:50 hod. prišla poslankyňa Ing. Svetlana Kočišová. 

 

Mgr. Čurilla - oficiálne usmernenie je od 16.10.2023, ešte posledné predfinancovanie som stiahol 8.12.2023. 

Tam záleží aj od toho, či je to financované cez operačný program ľudské zdroje, či cez IROP, tam išlo o to, 

že akú majú kapacitu tie oddelenia to spracovávať. 

Ing. Grega – takže, aby som tomu ja rozumel, v podstate peniaze, ktoré sme mali dostať ako 

predfinancovanie na projekty, otázka - že oni majú, že do 16.10 prijímajú žiadosti na predfinancovanie, ale 

keďže my sme faktúru dostali v polovičke decembra takže my sme do tej žiadosti nevošli. Aby sme mohli 

daný projekt ukončiť koncom roka musíme zaplatiť, ináč by projekt nebol ukončený do 2023 ak by sme 

nezaplatili faktúru do konca tohto roka. 

Primátor mesta - projekt by bol, ale tie podmienky by neboli. 
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Mgr. Čurilla - projekt fyzicky bude ukončený po stavebnej stránke, on už je dokončený, ale my keď chceme 

dostať peniaze z ministerstva musíme celú faktúru uhradiť a následne nám to ministerstvo zrefunduje. 

p. Šiška - nemohli sme žiadať k 16.10. bez faktúry? 

Mgr. Čurilla - nie nemohli, neboli ešte zrealizované práce. 

p. Šiška - nedávali to ako zálohové platby v nejakých častiach toho schváleného balíka? 

Mgr. Čurilla - k žiadosti o platbu predkladáš faktúru, stavebný denník, súpis prác, fotodokumentáciu. 

Ing. Grega – takže toto sme do novembra nemali? 

Mgr. Čurilla - nie nemali. Pri každom jednom projekte posledné platby riešia refundáciou vždy.  

Ing. arch. Čurilla - poprosil by som aj do budúcna, aby sme sa nedostali do tejto situácie kde my poslanci, 

berieme na seba zodpovednosť za tento krok, ktorý sa ide momentálne schvaľovať, aby sme sa vyhli týmto 

kritickým situáciám, aby mesto veci plánovalo tak, aby k tomu nabudúce nedošlo. Ja viem, že sú veci, ktoré 

sa nedajú predvídať, ale aby sa do maximálnej miery snažilo predísť týmto situáciám keď sa to dá. 

Nezoberme si toho toľko veľa, zoberme si radšej toho menej, ale robme to tak, aby sme sa nestretli s touto 

situáciou v budúcnosti, lebo potom je všetko na nás, je to hraničiace. 

Mgr. Čurilla - Martin pri cyklochodníku si bol pravidelne, veď si autorom toho projektu, od septembra som 

ťahal predfinancovanie na cyklochodník. Kým to pochopili na riadiacom orgáne bol ôsmy december, robili 

sme všetko preto, ale niektoré veci nenaplánuješ. 

Ing. arch. Čurilla - vieš o čo ide? Pripravte poslancov na to, že sa to môže stať, že táto situácia môže nastať, 

bavme sa o nej a buďme na ňu pripravení a tieto zdroje ktoré potrebujeme mať, mať už pripravené dopredu 

keď by sa už niečo udialo, ponaučme sa z tejto situácie. 

Primátor mesta - dať dopredu vedieť niečo čo sme sami nevedeli je ťažko. 

Ing. arch. Čurilla - bavme sa o tom. 

Primátor mesta - my sme nevedeli čo nás čaká. 

Ing. Kočišová - dostali ste takéto usmernenie a nepovedali ste to, že môže byť takáto situácia, že sa môže 

zmeniť spôsob financovania projektov. 

Mgr. Čurilla - to nie je zmena spôsobu financovania, ten spôsob financovania tam bol od začiatku. Ja som 

o tom informoval, že sa snažím vopred stiahnuť všetky peniaze z ministerstva a neviem ako na tom budeme 

na konci roka. Nie je to pravda, že sa to nepovedalo. 

Ing. arch. Čurilla - príprava na krízové situácie by mohla byť. 

p. Šiška – možno by bolo namieste povedať niekedy, hlavne v takej situácii ako je teraz, že je tu aj B, pokiaľ 

sa nepodarí dovtedy a dovtedy doručiť faktúry, dostať tie zálohové platby, tak budeme musieť spraviť také 

a také kroky. 

Primátor mesta - to, že ak sa nám nepodarí dokončiť a doručiť platby sme rozprávali každé jedno 

zastupiteľstvo. Týkalo sa to aj zberného dvora atď., toto ste vedeli vždy, že je také riziko. Aký plán sme mali 

chystať keď všetko prebiehalo a „kľaklo“ to až 21.12. keď prišla faktúra. 

Ing. Kočišová - my sme tú faktúru nečakali? 

Primátor mesta - čakali, ale mala byť trošku skôr. 

Mgr. Čurilla - keď by bola o týždeň skôr tak túto situáciu neriešime. 

Mgr. Čurilla - my sme nevedeli či tie cesty dokončíme, Eurovia nevedela či vôbec urobí faktúry. Všetky 

projekty sa musia ukončiť do konca roka aj uhradiť, lebo končí programové obdobie. 

Ing. ach. Čurilla – ešte to nie je jasné od koho berieme peniaze, iba princíp akým. 

Primátor mesta - je to. Ešte to musia technicky zvládnuť, aby to naozaj prebehlo na to sa sústredíme 

momentálne, ale potrebovali sme mať schválený súhlas. Všetko je dohodnuté, záleží to na tom ako to tu 

dopadne a potom na tom či to technicky zvládnu. 

p. Šiška - otázka – či vieme dať k uzneseniu návrh zmluvy bez osobných údajov. 

Mgr. Čurilla – vieme. 

p. Šiška - dajme to tam, za mňa je to taký lepší spôsob čo ideme schvaľovať. Nech to je prílohou uznesení. 

Nech tam nie je uvedený dodávateľ lebo ešte nie je jasný. 

Primátor mesta - čiže uznesenie zostáva v takom znení, len sa pripojí príloha. 
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Ing. Kočišová - všetky zmluvy budú zo 4 % úrokom? 

Primátor mesta - dohoda s tými, ktorí sú ochotní nám požičať bola 4%. 

Ing. Kočišová - je to niekde v uznesení, že to bude toľko? 

p. Šiška – sumy budú v zmluve prebielené a taktiež osobné údaje spoločnosti, zostanú len podmienky, nech 

je tam zvýraznený ten 4 % úrok a doba splatenia. 

Ing. Kočišová - môže si mesto požičiavať od podnikateľov? 

Ing. Dzurila - môže, sú aj dodávateľské úvery. 

Ing. Kočišová - čo povedala kontrolórka na túto vec, či sa môže požičiavať? 

Ing. arch. Čurilla - ja som s ňou rozprával, povedala, že tiež sa jej to nepáči, že je to také nakrátko to ako sa 

to udialo celé, ale iná možnosť tu nie je. 

Ing. Grega - v podstate je ešte jedna možnosť, že sa to neschváli a mesto zaplatí všetko zo svojho. 

Primátor mesta - áno vznikne škoda. 

Mgr. Čurilla - ale kontrolórka sa nevyjadrila, že je to porušenie. 

Ing. arch. Čurilla - toto nie. 

Ing. Kočišová - tak potom keď nám štát tie peniaze pošle tak sa splatia? 

Mgr. Čurilla - bez ohľadu na to z ktorého projektu nám príde refundácia späť. 

In. Kočišová - je to v uznesení? 

Primátor mesta – nie, je to v zmluve. Je to náš záujem splatiť to čo najskôr. 

Ing. Grega - v podstate peniaze sú schválené na ministerstve, len nestihneme sprocesovať našu faktúru. 

Primátor mesta - keďže sa tie faktúry nakopili na konci roka tak naraz vznikla taká suma, ktorú nemáme 

fyzicky na účte. 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 6 Návrh na prijatie úveru: Mestské 

zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Mgr. Darina Dzurilová, Jozef Šiška,  Bc. Dávid Labaš, Ján Baloga  

Proti: x 

Zdržal sa: Ing. Svetlana Kočišová 

Nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík, Ing. arch. Martin Čurilla - neprítomní 

Za: 6 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Nehlasoval: 2 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 215/IX/2023 bolo schválené.  

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 6 Návrh na prijatie úveru: Mestské 

zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška,          

Bc. Dávid Labaš, Ján Baloga, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 
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Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 216/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 7 Zmena rozpočtu 2023 rozpočtovým opatrením č. 8 

 

 

Primátor mesta – k tomuto bodu chcem podať pozmeňujúci návrh, musíme zahrnúť túto položku aj do 

rozpočtu. 

Mgr. Dzurila – najprv pozmeňujúci návrh: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje 

navýšenie príjmovej strany v rozpočte v položke 514001 ostatné pôžičky, úvery o sumu 350.000 eur a na 

výdavkovej strane v ekonomickej klasifikácii 717002, program 7.1 Rekonštrukcia základnej technickej 

infraštruktúry – Komenského, Hviezdoslavova, Jilemnického, Hornádska navýšenie o sumu 350.000 eur. 

 

Primátor mesta – po prečítaní pozmeňujúceho návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. Zmena rozpočtu 

2023 rozpočtovým opatrením č. 8: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v 

prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. Svetlana Kočišová, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. arch. Martin 

Čurilla, Jozef Šiška, Bc. Dávid Labaš, Ján Baloga 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 217/IX/2023 bolo schválené.  

 

Primátor mesta – otváram rozpravu k tomuto bodu. 

 

p. Šiška – daň z nehnuteľnosti mínus 16203 eur. 

Ing. Dzurila – nevybrali sme. 

p. Šiška - nepomohli výzvy? 

Ing. Dzurila - nepomohli výzvy. 

p. Šiška - aké páky sme použili na to? 

Ing. Dzurila - toho roku veľmi na výber nie je, vymáhať budeme môcť budúci rok, až po roku. Do 31.12. 

ešte môžu stále prísť úhrady. 

Primátor mesta - ale nejaké výzvy sme posielali, ktoré sa preniesli z minulých rokov. Niečo sa vyplatilo, 

niečo stále nie. 

p. Šiška - pri cyklochodníku sa menil spôsob príjmu? 

Ing. Dzurila - áno, prišlo usmernenie, že nie všetko bude kapitálový výdavok, ale tá aplikácia je bežný 

výdavok, čiže nám poskytli časť ako bežných a časť ako kapitálových a takisto je to potom aj vo výdavkovej 

strane rozdelené 

p. Šiška – a je to cez KSK? 

Ing. Dzurila – áno. 
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Mgr. Čurilla - doplním, keď ti schvália projekt, schvália ti aj skupinu výdavkov. Veľakrát sa stane, že 

finančné oddelenie inak tie veci účtuje ako bolo v zmluve. 

Ing. Dzurila – niekedy Ministerstvo rozhodne, že výdavok je logicky kapitálový, oni určia, že nie je, že oni 

to vidia ako bežný. 

p. Šiška – vo výdavkovej časti - máme neobsadené nejaké pracovné miesta, že tu sú v tarifných platoch a 

poisťovne ponížené sumy? 

Ing. Dzurila - počítalo sa s navýšením platov, ale nakoniec sa platy nenavyšovali. 

Primátor mesta - upresním, niekedy sa tak podľa mňa nesprávnym spôsobom navyšovali platy, keď sa 

navyšovala tarifa, tak sa navyšoval aj osobný príplatok a celá zložka platu čo podľa mňa nie je správne. Tak 

sa to teraz zmenilo, a keď bolo navýšenie tarify tak sa navýšila len tarifa, nie všetky zložky mzdy, nie osobný 

príplatok. 

p. Šiška - nevidím tiež zmysel navyšovať osobné ohodnotenie. 

Primátor mesta - lebo osobné hodnotenie má iné kritéria navyšovania atď., čiže sme ušetrili určité peniaze. 

Ing. Dzurila - plus tam boli započítaná mzda prednostky a tá potom išla z inej položky. 

p. Šiška - tarifný plat matričný úrad poníženie o 7936 eur. 

Ing. Dzurila – na začiatku roka boli dve zamestnankyne a v súčasnosti je iba jedna. 

p. Šiška - poplatky a odvody kontokorent 1.500 eur ponížené. 

Ing. Dzurila – to je podľa skutočnosti, tam bolo ponížené, ale bolo navýšené na splátky konkrétneho úveru. 

Toto všetko zodpovedá skutočnosti. 

p. Šiška - v jednej položke som našiel schodok – energia kamerový systém, schválený rozpočet bol 400 eur, 

výsledok – 2 eurá. 

Ing. Dzurila – to je preklep, opavím. 

p. Šiška – likvidácia BRO, likvidácia komunálny odpad mínus 21834 eur ušetrili sme? 

Ing. Dzurila - neušetrili sme, navyšovalo sa, ale dostali sme od štátu preplatené nejaké finančné prostriedky, 

ktoré sme použili na zaúčtovanie nákladov, tým pádom sa ponížilo na komunálnom odpade na 41, ale 

navýšilo sa to z iného zdroja. 

p. Šiška - tarifný plat údržba mesta mínus 14.000 eur. 

Ing. Dzurila - zamestnanec na dlhodobej PN. 

p. Šiška - energie vlek tam je 724 eur, je to ponížené o 2.000 eur, to je asi náklad pána Štancela? 

Ing. Dzurila - to nie je náklad pána Štancela, bolo to na začiatku prepočítané podľa aktuálnej ceny, keďže aj 

zasnežovať sa začalo až neskôr, on nám to potom preplatí. 

p.  Šiška - prepláca nám tých 724 eur ? 

Ing. Dzurila - áno. 

p. Šiška – energie kultúrne služby, to je kultúrny dom alebo traktorka? 

Ing. Dzurila – kultúrny dom. 

p. Šiška  - údržba budov kultúra 5.000 eur. 

Ing. Dzurila – nerealizovala sa oprava kultúrneho domu toho roku.  

Ing. Kočišová – to je tá oprava nad predajňou SOOF, už v lete sa to malo opravovať, prečo sa nerobil ten 

balkón nad SOOFom? 

Primátor mesta – neviem teraz povedať prečo sa nerobilo, viem že bol problém s dodávateľom, ktorý to 

môže robiť. Musím zistiť, že prečo sa to posunulo až na jar. K oknám, vieme, že okná sa najlepšie menia 

keď sú priaznivé podmienky, bohužiaľ vtedy sme nemali na nich peniaze. 

p. Šiška - v poslednej zmene č. 7 sme schvaľovali, že sa ponižuje o tú sumu a teraz to navyšujeme znova. 

Ing. Dzurila - ja som dostal informáciu, že sa to toho roku nebude realizovať, a potom prišla informácia, že 

sa to bude realizovať. 

Primátor mesta - lebo sa nám podarilo získať nejaké peniaze, tak preto sme to zmenili, aby sa to vymenilo 

čím skôr. 

Ing. Dzurila - dosť veľa spoluúčasti sme neplatili z úverov, ale z vlastných zdrojov. 

p. Šiška - príprava projektová dokumentácia ČOV ponížená o 88.670 eur, skončili sme na 9600 eur. 
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Ing. Dzurila – všetko sú peniaze z úveru kód 52, ide o to, že som to opravoval podľa toho, ako bol 

v skutočnosti použitý úver, nie na čo bol schválený, ale na čo bol použitý. To sú všetko tie faktúry, ktoré 

žiadame a ešte nám nerefundovali.  

p. Šiška – rekonštrukcia a modernizácia ZŠ Komenského 6 102.920 eur. 

Ing. Dzurila – faktúra prišla, ale potrebovali sme peniaze na iný projekt. 

p. Šiška - toto počká? 

Ing. Dzurila - počká, splatnosť je tam až budúci rok. 

Ing. Kočišová – ja by som sa chcela opýtať, lebo som si všimla, že tie platby boli ponížené a tým pádom boli 

ponížené aj príspevky do poisťovní, ale napr. v tarifnom plate kultúra je ponížený plat, ale príspevok do 

poisťovní je navýšený. 

Ing. Dzurila - je to už podľa skutočnosti. 

Ing. Kočišová - takže tam sa muselo pridať. 

Ing. Dzurila - je to podľa skutočnosti. 

Ing. Kočišová - energia športovci tých 14.000 eur to platíme – to sú futbalisti? 

Ing. Dzurila - to je odberné miesto na ktorom je napojené klzisko, Tatran a STSka oni majú jedno odberné 

miesto spolu. STSka je všetko čo tam je v podstate – Lukostrelci, Verbena, Motocross, chovatelia. 

p. Šiška - to sú prestrelené sumy, ktoré treba riešiť. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. Zmena rozpočtu 2023 rozpočtovým 

opatrením č. 8: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. Svetlana Kočišová, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. arch. Martin 

Čurilla, Jozef Šiška, Bc. Dávid Labaš, Ján Baloga 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 218/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 8 Mimoriadne ukončenie projektu Zberný dvor pre mesto Spišské Vlachy 

 

Primátor mesta – materiály ste mali zaslané, otváram rozpravu k tomuto bodu. 

Ing. Grega – nemusí byť jediný komunikačný kanál aj napr. v tom, že to uznesenie nie je nutnosť pre 

ukončenie projektu. Je to v podstate úkon naviac, nemusíme mať jediný komunikačný kanál mať 

zastupiteľstvo. Také veci sme mohli prerokovať aj na pracovnom stretnutí. 

Primátor mesta – v poriadku. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 8 Mimoriadne ukončenie projektu 

Zberný dvor pre mesto Spišské Vlachy: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie 

(uzn. v prílohe). 
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Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. arch. Martin Čurilla, Jozef Šiška,                   

Bc. Dávid Labaš, Ján Baloga 

Proti: x 

Zdržal sa: Ing. Svetlana Kočišová 

Nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík - neprítomný 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 219/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 9 Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024  

 

 

Primátor mesta – pani kontrolórka sa musela ospravedlniť zo zdravotných dôvodov, otváram k tomuto bodu 

rozpravu, ak sú nejaké otázky, pripomienky. 

p. Šiška - je to štandard, ktorý sa predkladá každý polrok, keď budeme chcieť mimoriadnu kontrolu nemáme 

problém si ju odhlasovať. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 9 Návrh plánu kontrolnej činnosti 

na 1. polrok 2024: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ing. Svetlana Kočišová, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. arch. Martin 

Čurilla, Jozef Šiška, Bc. Dávid Labaš, Ján Baloga 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Ing. Juraj Jánošík - neprítomný 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 220/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 10 Činnosť komisií – výstupy 

 

Bc. Labaš – predseda športovej komisie – komisia zasadla druhýkrát dňa 19.12.2023. Riešili sme 

zrovnoprávnenie športových klubov (náklady, dotácie). Jedná sa o kluby, ktoré reprezentujú naše mesto, aby 

boli zvýhodnené hlavne tie detské kluby, ktoré sa venujú mládeži a výchove, ktoré nás reprezentujú v nejakej 

lige. V podstate išlo o to, aby im mesto zabezpečilo náklady, napr. aby si neplatili za telocvičňu – 

stolnotenisti, taká pomoc od mesta. 

Ing. Dzurila – za telocvičňu platia všetci. 

Ing. Grega – ale niektoré športové kluby, ktoré sú v STSke neplatia za energiu, tí čo sú na škole platia za 

energiu v telocvični. 

Bc. Labaš – niektoré kluby nemajú dotácie od mesta. 
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Primátor mesta - ktoré sú tie čo nemajú? 

Bc. Labaš – napr. stolnotenisti – p. Gurčík nedostal žiadne peniaze. 

Ing. Kočišová - dostane peniaze, ale neplatí si tú telocvičňu tú energiu, že tí ktorí sú v STSke tým platí mesto, 

ktorí sú tam v tých priestoroch. 

Ing. Grega – a plus žiadajú o dotáciu niektorí, napr. p. Gurčík, je v telocvični, dostane od mesta dotáciu, ale 

zaplatí za to napr. energiu. 

p. Šiška - niekomu dáme STSku zadarmo a zaplatíme aj 14.000 eur za energie. 

Ing. Dzurila - futbalisti sú väčšinu času vonku, pretože sa do telocvične nedostanú a finančne to 

nezvládneme, pretože za posledné roky sú to tisícové faktúry za prenájmy telocvične. Predpokladám, že 

viete akým spôsobom sú jednotlivé športové kluby financované, ktoré dostávajú od zväzu a kto zväzu platí. 

Primátor mesta - aký bol výstup z komisie? 

Bc. Labaš - Komisia preto navrhuje zrovnoprávnenie nákladov (prenájom priestorov, el. energia a pod.), pre 

všetky oddiely, a tým nedošlo k zvýhodňovaniu niektorých športových klubov, ale aby došlo k ich 

ekonomického zrovnoprávneniu. Ďalšie uznesenie bolo: Komisia navrhuje, aby vedenie mesta spolu s 

poslancami Mestského zastupiteľstva hľadali riešenie konkurzu MŠK Tatran Spišské Vlachy vs 1. ŠK Tatran 

Spišské. Vlachy 

Primátor mesta - celá tá vec okolo konkurzu – mesto Spišské Vlachy s tým nemá absolútne nič, je to medzi 

dvoma subjektami, ktoré s mestom nijako nesúvisia, takže mesto sa nemá k tomu čo vôbec vyjadriť. 1. ŠK 

Tatran nie je mestská organizácia. 

Ing. arch. Čurilla - tak prečo sme nemohli vyúčtovanie dostať keď to s mestom nemá nič? 

Ing. Kočišová – počkaj Martin, MŠK Tatran je starý Tatran a my sa bavíme o vyúčtovaní 1.ŠK Tatran? 

Ing. Dzurila – 1.ŠK Tatran nemá nič spoločné s konkurzom. 

Bc. Labaš - ide o to, je tu nejaká nadácia pána Salaja a keď chceme podporovať ten šport v meste Spišské 

Vlachy, tak by bolo dobré keby sme si k tomu sadli a aby aj ten predseda 1.ŠK Tatran p. Dzurila prišiel aj 

na športovú komisiu a troška sa viac venoval tomu.  

Ing. Dzurila – som v súdnom spore s pánom Salajom nemám dôvod sedieť s ním v jednej miestnosti. 

Mgr. Dzurilová - dôvod žaloby? 

Ing. Dzurila - konkurz, ktorý bol za obdobie keď som ja ešte ani nebol členom Tatranu a chodím kvôli tomu 

po súdoch. 

Primátor mesta - on žaluje za to, že nedostal vyúčtovanie? 

Ing. Dzurila - on vlastne žiada vrátiť všetko, čo poskytol Tatranu späť. 

p. Baloga - Pán Salaj chce financie, ktoré dal 53.000 eur, chce mať doklady kde tie peniaze išli, keď to 

dostane on to sťahuje naspäť. 

Primátor mesta - zase opakujem a zdôrazňujem nemá to nič spoločné s mestom, čiže mesto nemá dôvod do 

toho vstupovať, lebo sa ho to netýka, ani nemôže do toho vstupovať. 

Ing. arch. Čurilla - ide o to, že sú tu nejaké veci, ktoré nie sú uzavreté, tu nejde o to sa hádať, tu ide o to nájsť 

riešenie na to ako tie veci dať do poriadku keď chceme, aby boli z jeho strany sponzori. 

Primátor mesta - navrhujem ak také niečo chce, nech príde na zastupiteľstvo vysvetliť to všetko za účasti 

právnika mesta aby bolo jasné, že čo mesto musí, aké má povinnosti, do čoho vôbec nemôže vstupovať atď. 

Ing. arch. Čurilla - keď to pomôže veci.  

Ing. arch. Čurilla - p. Salaj sa nechce hádať, on jednoducho chce urobiť hrubú čiarku za všetkým a chce 

mesto, lebo on nemusí, on môže zobrať, zbaliť veci a ísť preč , nie je problém. Ale ak chceme peniaze, my 

nemáme peniaze, čiže ako mali by sme si udržať sponzorov pokiaľ sa dá. 

p. Šiška - je treba to vyriešiť to asi na tamtej úrovni nie na úrovni mestského zastupiteľstva, resp. ak chceme 

to riešiť my tak si to vypočujeme, to je asi celé čo s tým vieme spraviť. 

Primátor mesta - mesto s tým oficiálne nevie spraviť nič, môže neoficiálne sadnúť, rokovať. Nie je to debata 

pre zastupiteľstvo, je to medzi dvoma subjektami. Je to občianske združenie Tatran a Nadácia pána Salaja, 

nie je to predmetom mestského zastupiteľstva. 

Bc. Labaš - ochrana športovísk – Komisia navrhuje, aby sa poslanci a vedenie mesta zamyslelo nad 

možnosťou zakúpenia nových kamier, resp. sledovanie výziev na možnosti zakúpenia kamier, ktoré by 

slúžili výlučne na snímanie a monitorovanie športovísk v meste. Taktiež členovia komisie navrhujú užšiu 

spoluprácu s Obvodným oddeleným PZ v Spišských Vlachoch pri ochrane športovísk. V podstate ide o to či 

ten atletický športový ovál keď ho chceme udržiavať a chrániť tak by tam to trebalo nejak zabezpečiť 

poprípade to svetlo na fotobunku, keď sa tam niečo stane. Multifunkčné ihrisko je momentálne v dosť zlom 

stave. 

Primátor mesta - bol prizvaný riaditeľ OO PZ, počuli ste sami. 

Bc. Labaš - či je na tú kameru? 
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Primátor mesta - teraz by to už mala riešiť ZŠ v súčinnosti s nami. 

Mgr. Čurilla - čo ešte potrebujeme je súhlas od Fondu na podporu športu, musia súhlasiť, že to ideme 

delimitovať na školu s tým, že atletický ovál požadujú zápis vecného bremena, v podstate, že to bude 

využívané bezodplatne, nebudeme mohli si za to účtovať. 

Mgr. Dzurilová - keď nám to niekto pokazí? 

Mgr. Čurilla - musí to byť poistené, ak odhalíme vinníka tak vieme od neho škodu vymáhať. 

Ing. Kočišová - práve preto by tam bolo dobré dať kamery. 

Mgr. Čurilla - Áno jednoznačne. 

Primátor mesta - berieme na vedomie čo sa týka toho zabezpečenia pri umiestňovaní nových kamier, resp. 

budeme rozmýšľať aj nad týmto priestorom. 

Bc. Labaš – bol prizvaný pán Michlík, predseda lukostrelcov, aby oboznámil prítomných o konaní 

Majstrovstiev Európy v 3D lukostreľbe v meste Spišské Vlachy v roku 2025. Pán Michlík prosí o pomoc 

a spoluprácu pri organizovaní tohto podujatia.  

Primátor mesta - bol aj na zastupiteľstve a bolo mu prisľúbené, že čo bude mesto vedieť a mať na to finančné 

prostriedky aj kapacity tak áno bude, momentálne sa rieši povolenie na užívanie pozemkov na ktorých budú 

tieto preteky prebiehať. V rámci možností samozrejme budeme spolupracovať. 

Mgr. Čurilla - tam sme dali návrh, aby bola programová rada, to je veľmi dôležité, aby sme vedeli spolu 

komunikovať a príp. hľadať spoločné riešenia. 

Mgr. Bogačevič Ilečková – aby bol niekto za mesto členom tej programovej rady, že sa tam bude všetko 

prerokovávať a následne sa rozdelia úlohy. 

Primátor mesta - musí byť nevyhnutne. 

Bc. Labaš – nová koncepcia 1. ŠK Tatran Spišské Vlachy s účasťou vedenia mesta a poslancami, tak aby 

bol dôraz na transparentnosť financovania. 

 

 

K bodu č. 11 Rôzne  

 

Ing. Kočišová – ospravedlňujem sa, že som prišla neskôr, ale mala som v správe o plnení uznesení – 

uznesenie 117/IX/2023 – Žiadosť o NFP - Podpora infraštruktúry pre pohybové a voľnočasové aktivity, 

rozvoja telesnej kultúry, športu a turistiky pre deti a mládež. Žiadosť nebola schválená prečo? 

Primátor mesta – bod správa o plnení uznesení už bol, uznesenie bolo schválené. 

Ing. Kočišová - ja sa len pýtam, že čo sa stalo, že neschválili ten projekt. 

Mgr. Čurilla – nedostatok finančných prostriedkov, bolo to cez MIRRI, ja som spracoval projektové zámery 

aj Motocross, Tatran, nebolo tam veľa peňazí. 

Primátor mesta - niektoré nie sú schválené, stáva sa to bohužiaľ. 

Ing. Kočišová – mala som otázky na pani kontrolórku, ona mala navrhnutý plán kontrolnej činnosti na 1. 

polrok 2023 kde mala aj kontrolou pracovnoprávnej dokumentácie, chcela som sa opýtať, že prečo nám to 

nebol poslaný výsledok tej kontroly? Ďalej som mala aj otázky na ňu ohľadom sociálnych zariadení, ktoré 

sa idú robiť na základnej škole, chceme si to robiť v našej réžii, že to budú robiť pracovníci mesta tak, že či 

to je všetko v poriadku a môžem sa pýtať aj mesta, že či títo pracovníci sú kompetentní na túto prácu, či to 

budú vedieť robiť, lebo je to dosť veľká prerábka. Či máme takých odborníkov. 

Primátor mesta - áno aj na stavebné práce a pod. 

Ing. Kočišová - a ako sa bude kupovať napr. materiál? Napr. kachličky sa budú musieť kúpiť, budú tri cenové 

ponuky? 

Primátor mesta - záleží v akej hodnote to bude. 

Ing. Kočišová - môžeme na konci alebo ešte predtým vidieť nejaký rozpočet na to? A potom vyúčtovanie 

samozrejme, či nás to vyšlo lacnejšie akoby nám to robila nejaká firma? 

Primátor mesta - áno jednoznačne budete vidieť aj vyúčtovanie aj cenu materiálov a v podstate keďže tam 

cena práce nebude, resp. bude tam len pri prácach, ktoré si nebudeme vedieť spraviť svojpomocne tak budú 

musieť byť dodávateľsky. Tam pravdepodobne pôjde o elektroinštaláciu. Kedykoľvek môžete ísť pozrieť na 

školu, môžete sa informovať, pozrieť, zistiť si, pýtať sa, všetko bude zverejnené. 

Ing. arch. Čurilla – bude to jeden priestor a bude sa to členiť panelmi? Alebo sa to bude murovať všetko? 

Primátor mesta - pokiaľ viem sú tam paravany medzi priestormi. 

Ing. arch. Čurilla - čiže budú to montované veci. 

Primátor mesta - detaily nemám pred sebou, neviem teraz. 

Ing. arch. Čurilla - keď sa to robí svojpomocne mal by si mať v tom jasne. 

Primátor mesta - neovládam každý detail toho projektu. 
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Ing. arch. Čurilla - keď sa bavíme o deliacich priečkach medzi jednotlivými kójami WC mení to charakter 

významu. 

Primátor mesta - budú tam paravany, ty sám si sa rozprával s pánom Sokolským, ktorý na tom robí. 

Ing. arch. Čurilla - nie, ja som sa s pánom Sokolským naposledy rozprával keď robil kúpeľňu na škole. 

Primátor mesta - rozprával si sa s ním, pýtal si sa ho či to bude robiť, že áno, že vie to, veď ste spolu aj 

spolupracovali. Jediný problém, ktorý si mal, je že vraj si nevedel kto to bude robiť. 

Ing. Kočišová – ak sa niečo pokazí, alebo to bude zle urobené, že kto to bude potom opravovať, záruka bude 

na to? 

Primátor mesta - ten kto to realizuje ten to bude opravovať. 

Ing. Kočišová - Mesto hej? A bude nejaká záruka? 

Primátor mesta - my si sami sebe máme dať záruku? Samozrejme všetko bude v záruke čo sa týka materiálu. 

Išli sme do toho s najlepším úmyslom. Predpoklad je, že to bude viac ako polovicu lacnejšie, to bol celý 

úmysel prečo sme do toho išli. 

Ing. arch. Čurilla - je to dosť taký netradičný spôsob, ale berieme to tak, že štatistiky ukážu na záver či to 

bolo dobré alebo nedobré riešenie. Ak by to robila firma tak sú isté záruky, môže prísť opraviť v prípade 

poruchy, má nejaké recenzie tá firma, sú to isté záruky tej práce. Pána Sokolského poznám, poznám jeho 

robotu, keď to robí on tak asi viem o čo sa jedná. 

Primátor mesta - vieš dobre, že to robí on. 

Ing. arch. Čurilla - neviem o tom, prvýkrát to počujem teraz. 

Primátor mesta - pán poslanec slušne povedané, hovoríš nepravdy. 

Ing. arch. Čurilla - slušne povedané neviem o tom, že to robí pán Sokolský, myslel som si, že to robí Michal 

Pramuk, ktorého si prijal, si hovoril, že vie robiť tie veci. 

Primátor mesta - robia to obidvaja. 

Ing. arch. Čurilla - ale o pánovi Sokolskom to prvýkrát teraz počujem, prisahám...neviem od koho máš tie 

informácie. 

Primátor mesta - priamo od neho. Ja si po informácie chodím priamo k zdroju, nie štýlom „jedna pani 

povedala“.. Doteraz si nevedel? Teraz to počuješ prvýkrát, že pán Sokolský bude na tom robiť??? 

Ing. arch. Čurilla - áno. 

Primátor mesta – Dobre, ďakujem. 

Ing. Kočišová – chcela by som požiadať projektového manažéra či by nám v správe o stave projektov mohol 

uviesť koľko je vyčíslenie toho projektu, koľko sa zaplatilo za práce, za nákup tovaru doteraz, koľko ešte 

potrebujeme, aby sme mali nejaký finančný prehľad. 

Mgr. Čurilla - môžem. 

Ing. Kočišová – ešte na predchádzajúcom zastupiteľstve sme sa bavili o tom zbernom dvore, že to teda 

nevyšlo, boli tam nejaké problémy aj s VO, ja som sa pýtala kto ho robil, pán Čurilla povedal AF tender a ty 

pán primátor si povedal, že dám si ešte vyčísliť koľko sme zaplatili za všetky zákazky, za rušenie zákazok 

a pod., tak či došlo k tomu alebo nie. 

Primátor mesta – áno. 

Ing. Kočišová - a je nejaký výstup z toho? 

Primátor mesta - stálo to zhruba 12.000 eur. 

Ing. Kočišová - chcem sa opýtať, že či sa už pri tej chate niečo zmenilo, či sa vytvoril ten register žiadateľov, 

prenajímateľov chaty, či si to môžeme pozrieť. 

Primátor mesta - áno vytvoril sa. 

Ing. Kočišová - a kto ho teda má na starosti? 

Primátor mesta - to nie je podstatné. 

Ing. Kočišová - je to majetok mesta, my by sme to chceli vedieť ako poslanci, že kto tam chodí, či si to platí, 

na koľko dní, či sú tam aj cez noc, koľko ľudí, aké organizácie, prečo by sme to nemohli vedieť? 

Primátor mesta - každú agendu v meste má na starosti nejaký zamestnanec, takisto ako aj chatu. Čokoľvek 

ak chcete niečo klasicky buď cez sekretariát dostanete informáciu akú chcete. 

Ing. Kočišová - takže sa môžeme prísť pýtať pani sekretárky a ona nám to povie? 

Primátor mesta - nie, môžete si vyžiadať cez sekretariát. 

Ing. Kočišová - ako si to máme vyžiadať? 

Primátor mesta - nebudem sa viac o tom baviť, bavíme sa o tom tretie zastupiteľstvo, existuje zápisník, 

denník kde je zaevidované kto bol, aký bol stav na elektromera keď prišiel, aký stav bol keď odišiel. 

Uvažujeme o tom, že už ani zamestnanci nebudú mať ako to bolo doteraz zadarmo, ak sa to dá zmeniť 

napriek tomu, že je to zakotvené v kolektívnej zmluve, energie sa budú uhrádzať. 

Ing. Kočišová - takže tí, ktorí tam chodia uhrádzajú energie? 
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Primátor mesta - teraz hovorím, že sa budú ak je to možné zmeniť keďže v kolektívnej zmluve je zakotvené, 

že to majú bezodplatne. Tak ak to bude možné zmeniť tak za energie sa platiť bude. 

Ing. Kočišová - a tí ktorí tam už doteraz boli - organizácie rôzne a školy, tí už platili za energie? 

Primátor mesta – nie, resp. neboli tam od septembra organizácie, boli iba zamestnanci. 

p. Šiška – Centrum voľného času tam bolo cez leto. 

Primátor mesta – to mali chatu vtedy ešte mestské lesy. 

Ing. Kočišová - kto tam bol predvčerom keď sa môžem opýtať? 

Primátor mesta - musím pozrieť do evidencie.  

Ing. Kočišová - či to bol zamestnanec, alebo niekto iný? 

Primátor mesta - bol to zamestnanec, áno chodia tam iba zamestnanci, nechodí tam nikto cudzí. 

Ing. Kočišová - zamestnanci tam môžu chodiť raz do roka, bol tam zamestnanec, taký ktorý ešte nebol 

v tomto roku? 

Primátor mesta - áno. 

Ing. Kočišová - aj ty? Ja som tam videla Tvoje auto. 

Primátor mesta - áno ja som tam bol pozvaný takisto, ani sa tým netajím. Je s tým nejaký problém? 

Ing. Kočišová – nie, ale brali sme tú chatu mestským lesom s tým, že tá chata bude slúžiť všetkým, tak asi 

by sme mali vedieť ako poslanci, že komu tá chata doteraz slúžila. 

Primátor mesta – každý zamestnanec má nárok na to, aby si tú chatu mohol prenajať, bavíme sa o týždni 

max. za rok, a koho si tam on zavolá, kto tam s ním je, do toho mu nikto nezasahuje, ani z mesta ani sa 

nikomu doteraz do toho nezasahovalo, či tam má rodinu alebo kamarátov. Toto už nie sú veci, ktoré má 

riešiť mestské zastupiteľstvo, ktorý zamestnanec si koho na chatu zavolá. 

Ing. Kočišová - v poriadku, ale my by sme ako poslanci mohli vedieť, že ktorí tam chodia a kedy tam boli. 

Primátor mesta – prečo? Už ste boli kontrolovať v nočných hodinách zamestnanca, ktorému to vôbec nebolo 

príjemné. 

Ing. Kočišová – Áno, lebo Ty si nám povedal, že tam nikto nechodí. 

Primátor mesta – Kde som to povedal? To sú už špekulácie a obvinenia, ja som nikomu nepovedal, že tam 

nikto nechodí. Povedal som, že zamestnanci majú nárok, je to v kolektívnej zmluve, môžeš si ju naštudovať, 

sama si tu robila, vieš o tom. Vtedy Ti vôbec nevadilo, že chodia zamestnanci na chatu? Prečo to vadí až 

teraz? 

Ing. Kočišová - prečo by sme nemohli prísť a pozrieť do zoznamu kedy je tam kto zapísaný a teda vidím kto 

tam bol. Prečo si to musíme pýtať písomne? 

Primátor mesta – Prečo chceš vedieť Ty, kto bol na chate? opýtame sa kontrolórky či môže byť vôbec takýto 

zásah, lebo je to určitým spôsobom súkromie týchto osôb, sú tam vo voľnom čase, nie sú tam cez pracovnú 

dobu. 

p. Šiška - podpísali sme mlčanlivosť keď nahliadneme do dokumentov tak sme povinní o nich mlčať. 

Primátor mesta - a máš právo kontrolovať kto bol na chate? Mená? Preverím si to u právnika alebo u pani 

kontrolórky či je to možné, aby sa poslanci zaujímali. 

p. Šiška - ja keď sa do niečoho pozriem tak je to viac menej informácia pre mňa s ktorou musím vedieť ako 

narábať. 

Primátor mesta - opýtam sa takto, kedy v histórii ste sa zaujímali o to kto je na chate? 

Ing. Kočišová – ale vtedy nemalo mesto chatu, to bolo úplne niečo iné. Mestské lesy to mali v prenájme. 

Primátor mesta - stále to bol mestský majetok, stále ste mali právo keď tak Vám záleží na tom, mali ste právo 

kedykoľvek sa na to pozrieť. Nespravili ste to nikdy, začalo to až posledný mesiac a pol. 

Ing. Kočišová – Vlado, veď sa zmenila situácia. 

Primátor mesta – ako sa zmenila? 

Ing. Kočišová – no že chata je už mestská 

Primátor mesta – vtedy bola mestská tiež. 

Ing. Kočišová – bola mestská. Ale prenajímali ju, v prenájme ju mali Mestské lesy.. 

Primátor mesta – ktorých 100% vlastníkom je mesto. Čiže ste mali také isté právo aké máte teraz podľa vás. 

Ing. Kočišová – na stránke mesta bolo napísané, kto kedy má chatu, nie mená, ale kedy je na chate niekto. 

Ing. Kočišová – ja ako poslanec chcem vedieť ako sa nakladá s majetkom mesta. 

Primátor mesta – teraz to na stránke mesta nie je, nakoľko sa verejnosti chata neprenajíma, preto nie je dôvod 

aby to bolo na stránke. Je to len interná evidencia. 

Ing. Kočišová – Ja ako poslanec chcem vedieť ako sa nakladá s majetkom mesta. 

Primátor mesta - dobre v poriadku. 

Ing. Kočišová – ja som mala v pripomienkach občanov ohľadom firmy Heneken, že sa ľudia sťažujú na hluk. 

Ja som si tam zašla, chcela som sa opýtať, že ak by mali záujem poslanci tam ísť sa pozrieť tak či by to bolo 
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možné, nebol by samozrejme problém. Prijal ma pán riaditeľ Vojtaš, poukazovali mi všetko. Mám takú 

informáciu, v podstate ktorú mi dovolili predniesť takže bola postavená nová hala z materiálov, ktorá 

absorbuje hluk, ktorá je zateplená. Všetky úkony ako je vykladanie z kamiónov, príprava na vsádzku a pod., 

všetko sa bude robiť vo vnútri tejto haly, aby bol oveľa menší hluk. Hliníkové disky, ktoré tam tavia budú 

dovážať narezané na malé kúsky, teda nebude pri vykladaní takýto rachot. Firma ešte odkúpila pás pozemku 

smerom k mestu majú sa tam vysadiť stromy, ktoré by mali čiastočne tiež pohlcovať hluk. Hala má byť 

skolaudovaná v januári 2024. Ja som už informovala poslancov, že po skolaudovaní tejto haly by sme sa tam 

išli pozrieť, aby sme videli v reáli ako to funguje, môžeme zhodnotiť či sa znížil ten hluk v tejto firme.  

Primátor mesta – ďakujem. 

Ing. Kočišová – chcem sa ešte vrátiť ku zmene rozpočtu príjmy z matričného úradu a z IOM – integrované 

obslužné miesto to ešte u nás funguje toto? 

Ing. Dzurila – nie. 

Ing. arch. Čurilla -  ja by som poprosil radi by sme niekedy nahliadli do vyúčtovania Tatranu. 

Ing. Dzurila – momentálne ho má pani kontrolórka. 

Ing. Kočišová - a za rok 2023 nebol ešte odovzdaný? 

Ing. Dzurila – ešte nie. 

Ing. Kočišová - takže potom na začiatku nového roka hádam áno. Budeme musieť to žiadať písomne? 

Ing. Dzurila - najprv musí prejsť cez kontrolu tak ako všetky. Všetky vyúčtovania idú cez kontrolu, keď sa 

nájde nejaká nezrovnalosť tak sa vyzve na nápravu, ak už je to v poriadku tak by s tým už nemal byť problém. 

p. Šiška – tak ako som to povedal na predchádzajúcom zastupiteľstve pripravím to hospodárenie chaty tak, 

aby to bolo udržateľné, aby to bolo viac menej nákladovo znesiteľné pre rozpočet, aby tá chata nebola 

stratová. Len mám otázku či keď prídem na mestské lesy dostanem informáciu o tom koľko tá chata zožrala 

energie a všetko za predchádzajúci rok, lebo to je vstupný údaj. 

Primátor mesta - samozrejme. 

p. Šiška - druhá otázka je, či dostanem informáciu o počte zamestnancov mestského úradu, že či keď pôjdem 

za pani Dorocákovou či to bude v pohode. 

Primátor mesta – samozrejme. Na čokoľvek na čo máte právo, kľudne. 

Mgr. Dzurilová – chcem sa spýtať my platíme služby právnika, on by mohol prísť niekedy aj na 

zastupiteľstvo? 

Primátor mesta - áno, akonáhle si ho vyžiadame, neviem či to spadá do toho paušálu nie som si istý. Ide o to, 

že kvôli čomu. 

Mgr. Dzurilová – aké organizácie okrem Tatranu máme ešte vo Vlachoch? Zatiaľ tu stále rozprávame len 

o Tatrane, žeby to nebolo také, že sme sa zamerali len na jedno, ale urobili kompromis. 

Primátor mesta - mesto nemá žiadne, všetko sú to nezávislé, nemajú nič spoločné s mestom, dostávajú 

dotácie, ale nie je tam žiadna účasť mesta.  

Mgr. Dzurilová - čiže dotácie dostáva kto? 

Primátor mesta - je nejaký klub čo nedostáva? Kto si požiada sa mu prehodnocuje. 

Ing. Dzurila - sú aj takí, ktorí si nepožiadajú. 

Mgr. Dzurilová - teraz som dostala od Dávida - Športový klub stolného tenisu, Motocross, 1. ŠK Tatran, 

Spišský lukostrelecký klub, Verbena, Futbalová akadémia, DHZ, OZ Galmus, Slovenský zväz chovateľov, 

OZ Zahura PH, Slovenský zväz chovateľov Spišské Vlachy. Aby sme riešili všetko komplexne, lebo sa mi 

zdá, že tu je veľký záujem o 1.ŠK Tatran. 

Ing. arch. Čurilla - má najviac peňazí. 

Mgr. Dzurilová - dobre, ale má asi najviac členov predpokladám, máme predstavu o ostatných členov? 

Bc. Labaš – áno máme, na komisii sme to riešili. 

Mgr. Dzurilová - a ktorý je najväčšií z toho? 

Bc. Labaš - tak 1.ŠK Tatran jednoznačne. 

Mgr. Dzurilová – a najmenší? 

Bc. Labaš - teraz neviem narýchlo povedať, ale Galmus 72, Pavlik má 40 členov, Verbena 15, OZ Zahura 

12. 

Mgr. Dzurilová - Motocross? 

Bc. Labaš - pán Kičin ešte nedodal. 

Mgr. Dzurilová - Lukostrelci? 

Bc. Labaš - 40. 

Ing. Kočišová – ja som našla v tom centrálnom registri zmlúv zmluvu zo 6. decembra, dodávateľ Eurovia na 

25.000 eur a je to zmluva oprava asfaltového krytu vozovky na uliciach Komenského, Hornádska, 

Železničná v meste Spišské Vlachy. To patrí pod nejaký projekt? 
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Primátor mesta – nie, to bolo tak, že projekt bol bohužiaľ vypracovaný tak, že v ňom chýbali úseky, napr. 

pri Agromilku, bol ukončený projekt asi 20 m od napojenia na cestu, ostal by tam po rekonštrukcii úsek cca 

20m v zlom stave. Plus tam bol kanál – nevedeli odviesť vodu na križovatke na ul. Komenského 

a Hornádska, muselo sa hľadať iné riešenie ako bolo navrhnuté v projekte. Dve križovatky sa museli vyriešiť 

a ešte tam boli nejaké práce v podloží, ktoré neboli v projekte. 

Mgr. Čurilla - v prípade projektových aktivít tam sme mali problém s podložím. 

Primátor mesta - to isté bolo cyklochodník. 

Ing. Kočišová - a mali ste tieto peniaze v rozpočte? Sú vyčlenené peniaze v rozpočte na toto? 

Primátor mesta - to bolo čerpané z úveru. 

Mgr. Čurilla - toto nie je ešte zaplatené, lebo toto je mimo projektu. 

Primátor mesta - je to v rámci projektu opravy, nebolo to súčasťou projektovej dokumentácie. 

Mgr. Čurilla - je to dodatok k tomu celému, ale netýka sa to vôbec tých finančných zdrojov z Európskej únie. 

Ing. Kočišová - takže to išlo z našich peňazí? 

Primátor mesta – áno, jasné, to muselo ísť. 

Ing. Kočišová - nemuseli sme my s tým súhlasiť, že sa to bude robiť keď je to 25.000 eur ? 

Primátor mesta - Vy ste súhlasili s tým zámerom opraviť. 

Ing. Kočišová - takže sme o tom nevedeli a sa to urobilo? 

p. Šiška - informáciu, že sa bude opravovať ten úsek to som mal. 

Ing. arch. Čurilla - aj ja som mal. 

Ing. Dzurila - bolo to aj na zastupiteľstve. 

Ing. Kočišová - Oprava asfaltového krytu vozovky na uliciach Komenského, Hornádska a Železničná.  

Primátor mesta - áno, Komenského križovatka s Hornádskou, a križovatka Železničná s Hornádskou. Mali 

ste o tom informáciu 

Ing. arch. Čurilla – tam sa to napája.  

Ing. Kočišová - ja viem, ale to je zmluva zo 6.12. na 25.000 eur, ja som o tom nevedela a neviem ani s čoho 

sa to platilo. 

Primátor mesta - teraz to bolo povedané. Vedeli ste o tom. A z čoho sme to mali uhradiť? 

Ing. Kočišová - ale zase nejaká vec, o ktorej sme nevedeli. 

Primátor mesta – nezavádzaj! teraz bolo povedané, že ste o tom vedeli, to že si o tom nevedela ty, nebude 

chyba na strane vysielača, ale možno na strane prijímača. Keď nerozumieš technickým špecifikáciám tak je 

to potom ťažko. Je to rozpísané aby bolo jasné, že je to na križovatke ulíc. Viac info poskytne pani Mnichová, 

povie Vám prečo, povie Vám všetky technické detaily, ktoré sa tam riešili, ktoré bolo nutné vyriešiť atď. 

Ing. arch. Čurilla - ty si o tom rozprával na zastupiteľstve, že sa bude musieť dorábať to to to. 

Ing. Kočišová - na ktorom zastupiteľstve? 

Mgr. Čurilla - a takisto sa nám podarilo keď sa zvýšil ten asfalt, tak sme vyliali ešte pred pekárňou. 

Ing. arch. Čurilla - tie toky sú také, že ja som to dostal tú informáciu, ty si ju nedostala. 

Ing. Kočišová - a kde som to mala dostať keď zastupiteľstvo bolo pred 3 týždňami, nie je ešte ani zápisnica 

a čo som žiadala nahrávku nebola ešte sprístupnená. 

Mgr. Čurilla - ja som už viackrát povedal aj na zastupiteľstve, že keď chcete podrobnejšie informácie tam 

mám kanceláriu. 

Ing. Kočišová - ja som to našla včera večer. 

Primátor mesta – tak asi je to chyba všetkých len nie Tvoja 

p. Biroščák - k organizáciám ktoré pôsobia v meste Spišské Vlachy je aj Slovenský zväz včelárov, ktorí si 

vytvárajú sami financie na to aby fungovali. Viac je tu takých organizácií, ktoré si vytvárajú podmienky 

a nežiadajú mesto o finančnú položku a riešime to trošku iným spôsobom, že máme vyše 200 členov v rámci 

okresu, máme členov aj zo Spišských Vlách a nežiadame o financie. Ďalšie, chcel by som podotknúť, bavíme 

sa stále o zlých objektoch, ktoré nám vytvárajú problémy nedostatky na financie. Vždy rezonuje tá chata, 

čiže by trebalo riešiť aj tú časť ako poriešiť aby nám chata nevytvárala finančné nedostatky, taktiež kultúrny 

dom a ďalšie objekty, ktoré v meste dostávame do straty a tieto straty treba trošku riešiť. Hľadáme spôsoby 

ako získať tie financie, tak odbúrajme tieto budovy, alebo hľadajme riešenie ako získať financie pre mesto. 

Primátor mesta - nedá sa to nazvať stratami, jednoducho sú v meste oblasti, sféry, na ktoré sa bude vždy iba 

doplácať, ktoré nevyrábajú jednoducho zisk. Teraz ste tu všetci opýtam sa Vás na názor - ples, povoliť alebo 

nepovoliť združeniu, ples ktorý nás bude stáť cca. 2.000 – 2.500 eur? 

Ing. Kočišová - pozor aj základnej škole. To robí základná škola zo združením ROSA. 

Primátor mesta - žiadosť prišla od združenia ROSA. 

Ing. Kočišová - nie, dokonca je tam podpísaná aj riaditeľka. 

Primátor mesta - s pani riaditeľkou som rozprával, to jedno, že aj škola, ide o to, že je to ples. 



18 

 

p. Biroščák - to sú podujatia, ktoré potrebuje mesto, ale keď už sú prehltené tie podujatia. 

Primátor mesta – to nie je mestská akcia. 

p. Biroščák – je to o tom, že náklady na kultúru sa dávajú čoraz viac a viac a požiadavky je len zopár ľudí, 

že už nie je taký veľký záujem, že koľko ide financie do toho. Vždy sa bavíme o tej mestskej chate, keď 

vieme, že toľko straty pre zopár ľudí, skúsme ju dať do prenájmu, alebo takým nejakým spôsobom, aby 

mesto nezarobilo, ale trošku udržiavalo, aby nevznikala strata. Ale toto treba riešiť cez nejakého 

zamestnanca, ktorý podá tu zastupiteľstvu, že máme taký názor na to, že by sme tieto straty vykryli.  

Primátor mesta – opravím ťa prepáč, na kultúru sa nedáva čoraz viac a viac, pozri si rozpočet. Na kultúru sa 

dalo oveľa menej, ale máš pravdu bolo viac akcií a kvalitnejších, ale nie peňazí. Peňazí išlo menej.  

p. Biroščák - ja hovorím že viac akcií, a či bolo toľko záujmu od ľudí. 

Primátor mesta - keby ste chodili, boli by ste videli záujem.  

Ing. Arch. Čurilla – ako keby si Ty chodil. 

Primátor mesta - Ja chodím skoro na každú jednu. 

Ing. arch. Čurilla – teraz už áno, lebo si primátor. To by bolo blbé keby si nechodil. 

Primátor mesta – ty si poslanec a nechodíš vôbec. Ešte ku tej chate, dajte návrh ak si myslíš, že bude lepšie 

ju prenajať. 

p. Biroščák - nielen poslanci aby dali návrh, ale aj mesto aby sme hľadali spôsob ako vykryť tie financie. 

Primátor mesta – máš pocit pán poslanec, že sa nehľadáme spôsoby? Naozaj sa snažíme. 

Mgr. Dzurilová - prečo sme prevzali mestskú chatu od lesov? 

Primátor mesta - lebo bola v podstate stratová okolo 8 - 9.000 eur ročne, plus rekonštrukcie. 

Mgr. Dzurilová – to robilo mesto? 

Primátor mesta – nie, to bolo všetko dodávateľsky, v období 2022 a skôr. Teraz sa robia malé a bežné údržby 

svojpomocne, ako napr. porucha na kúrení atď. 

Mgr. Dzurilová - máme nejaké riešenie na užívanie chaty? 

p. Šiška – pracujem na tom. 

Primátor mesta – áno, čakám na to, povedal si to dve zastupiteľstva dozadu. Ja sa nebránim tomu, že ak sa 

nájde spôsob ako má chata na seba zarábať ale tak, aby sa neporušila kolektívna zmluva.  

p. Šiška – nehovorím, že chata musí na seba zarábať, za mňa, len nech je beznákladová 

Primátor mesta - hlavný náklad je tam energia, to je jediná strata, ktorá sa dá nahradiť tým, že sa bude platiť 

za elektrickú energiu. Už teraz monitorujeme spotrebu pri jednotlivých pobytoch aby sme mali prehľad. 

p. Šiška – zhodnotiť ten rok, že za mňa je za ten rok niečo vidieť. Trošku ma mrzí, že sme sa my ako 

zastupiteľstvo a celkovo mesto zaoberali strašne veľkými projektami. Ja chápem, že je koniec programového 

obdobia a to všetko treba spraviť a ukončiť a vďaka za to, že sa to aj podarilo. Z druhej strany sme zabudli 

na také malé veci, neviem či to bolo v tých volebných programoch napr. ktoré si dal ty, alebo ktoré som dal 

ja. boli tam malé veci, ktoré nestoja peniaze, stoja možno trochu času a na to sme zabudli. Ja si prajem, aby 

sme ten budúci rok, nebudeme mať na rozhadzovanie, nebudeme mať na veľké veci, aby sme sa zamerali na 

niečo čo môže priniesť veľký efekt zo skvelého nápadu a málo peňazí. Tak preto Vám všetkým za seba 

ďakujem, prosím Vás o to, aby sme spravili všetko preto, aby to tu fungovalo a mrzí ma posledná veta 

v tvojom liste pán primátor,  v tom občasníku, že ďakuješ len poslancom, ktorí podporovali veci a zámery. 

Dnes sa ukázalo to, že sme podporovali všetci. 

Primátor mesta - nie je tam napísané len. 

p. Šiška – „chcem sa poďakovať aj tým poslancom, ktorí podporovali veci a zámery prospešné pre naše 

mesto.“  

Ing. Kočišová - tým poslancom. 

Primátor mesta - to znamená všetkým. 

p. Šiška - v ľuďoch to skôr evokuje, že boli poslanci, ktoré podporovali, a ktorí nepodporovali. 

Primátor mesta – vždy má niekto názor aj na to čo sa robí, podporí, alebo nepodporí. Nie, nehľadajte tam 

nič. 

p. Šiška – mrzí ma to, je to taká nešťastnejšia formulácia. Ja si myslím, že dnes sme ukázali, že keď ide 

o dobrú vec a verejné blaho, rozhodujeme všetci podľa najlepšieho vedomia a svedomia. 

Primátor mesta – ďakujem. K tým projektom, áno bolo ich veľa, ktoré trebalo ešte upravovať, doriešiť atď., 

možno sme sa nevenovali niektorým veciam na ktoré máme síce 4 roky, jednoducho najviac času a energie 

zabrali nám tieto projekty, aby boli dotiahnuté. Tento rok sme sa borili a bojovali a nebol fakt ani priestor 

ani čas na to, aby sme ešte niečo popritom začali. Možno si vyžadovali tie veci len trochu financií a možno 

viac času, ale išlo o to, aby sme toto čo sme už rozbehli úspešne dokončili. Pred nami je ďalší rok a verím, 

že bude priestoru viac aj na iné veci ako bolo teraz. Niektoré boli naozaj krízové a bolo treba ich riešiť. 

Chcem Vám vysvetliť jednu vec. Ak sa k Vám nejaká informácia nedostane, niekedy v tom zápale keď 
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musíme rýchlo niečo spraviť, no naozaj sa môže stať, že nám vypadne dať vám to vedieť. Niekedy to proste 

ani nepovažujeme za až tak potrebné, pretože to nič nerieši, potrebujeme to v prvom rade vyriešiť a potom 

Vám to povedať. Nikdy to neberte tak, že niečo Vám chceme zatajovať. Veď sa to ani nedá, ani nemáme na 

tom absolútne žiadny záujem. Práve naopak, chceme to čo najskôr vyriešiť, lebo to musíme čo najskôr 

vyriešiť, lebo následne od toho závisia ďalšie kroky. Keď chcete, príďte sa kedykoľvek opýtať, nikto 

nepotrebuje nič skrývať. Len na to nie je vždy čas, nie je to vždy priorita informovať vás o rôznych banalitách 

aj keď zároveň podstatných pre ďalšie kroky, priorita je ich prv vyriešiť. Ďakujem za spoluprácu, nebolo to 

vždy hladké, nemali sme vždy na ružiach ustlané, ale každému komu ide o dobrú vec príde do nezhôd, ale 

za nás a za zamestnancov hovorím, že vždy nám išlo len o to, aby sa všetko spravilo čo najrýchlejšie, 

najlacnejšie a najefektívnejšie aj keď to niekedy nemusí tak vyzerať, ale úmysel tam vždy taký bol. Ďakujem 

a prajem všetkým do Nového roka hlavne zdravie, úspechy doma i v práci. 

  

 

K bodu č. 12 Interpelácie 

 

 

V tomto bode neboli podané žiadne interpelácie. 

 

 

 

 

K bodu č. 13 Záver 

 

Primátor mesta –  v závere sa poďakoval všetkým prítomným za účasť a 15. zasadnutie MsZ o 11:40 hod. 

ukončil. 

 

 

V Spišských Vlachoch, dňa 10. januára 2024 

 

  

                                       …..................................................                                                                                                                                    

                                                     Vladimír Baloga    

                                             primátor mesta 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice a prijatých uznesení:  

 

Ján Baloga       ....................................................  

Milan Biroščák       ....................................................  


